
  

 

Αθήνα, 9  Σεπτεμβρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τους κ. κ. Υπουργούς  

Εργασίας & Κοινωνικών Υποθέσεων 

Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Εκτός Κέντρων Δημιουργικής Απασχόλησης (ΚΔΑΠ), ΚΔΑΠ ΑμεΑ, Παιδικών και 

Βρεφικών Σταθμών, χιλιάδες παιδιά» 

 

Η ανακοίνωση των οριστικών αποτελεσμάτων των ωφελούμενων της Δράσης «Προώθηση και 

υποστήριξη παιδιών για την ένταξή τους στην προσχολική εκπαίδευση καθώς και για την πρόσβαση 

παιδιών σχολικής ηλικίας, εφήβων και ατόμων με αναπηρία, σε υπηρεσίες δημιουργικής 

απασχόλησης», περιόδου 2022-2023, δημιουργεί τεράστια απογοήτευση, καθώς για τρίτη συνεχόμενη 

χρονιά χιλιάδες παιδιά στην Ελλάδα μένουν εκτός προγράμματος, παρά το γεγονός ότι πληρούν όλα τα 

κριτήρια και έχουν πλήρη φάκελο δικαιολογητικών. 

 

Σύμφωνα με την ανακοίνωση της ΕΕΤΑΑ, ο αριθμός των έγκυρων αιτήσεων για την δωρεάν φιλοξενία 

παιδιών σε Βρεφονηπιακούς-Παιδικούς Σταθμούς, σε ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠ ΑμεΑ είναι 253.445 και voucher 

χορηγείται μόνο σε 169.256 παιδιά, αποκλείοντας από το πρόγραμμα 84.189 παιδιά, αριθμός που 

ανήκει αποκλειστικά στα ΚΔΑΠ. Στον νομό Ηρακλείου συγκεκριμένα, σύμφωνα με τα στοιχεία της 

ΕΕΤΑΑ, ο αριθμός των αποκλεισμένων παιδιών είναι 1.318. 

 

Αντίστοιχα, υπολογίζεται ότι πάνω από 1.000 παιδιά θα μείνουν εκτός παιδικών και βρεφικών σταθμών 

στο νομό Ηρακλείου,  αν και έχουν λάβει voucher, διότι δεν έχει γίνει τίποτα για την αύξηση των θέσεων. 

Το ίδιο ισχύει και για τα vouchers των ΚΔΑΠ ΑμεΑ αφού δεν υπάρχουν αρκετές θέσεις για να 

φιλοξενηθούν τα ανάπηρα παιδιά. 

 

Η ανικανότητα της κυβέρνησης Μητσοτάκη, ως προς στην άσκηση αποτελεσματικής κοινωνικής 

πολιτικής, επηρεάζει δραματικά την ελληνική οικογένεια, η οποία δεδομένης της ακρίβειας και των 

αλλεπάλληλων κρίσεων, χρειάζεται την στήριξη του κράτους, πιο πολύ από ποτέ.   

 

Επειδή ο ρόλος των ΚΔΑΠ, των ΚΔΑΠ ΑμεΑ, των Βρεφικών και Παιδικών σταθμών, είναι ιδιαίτερα 

σημαντικός, καθώς προσφέρουν δωρεάν υπηρεσίες φύλαξης, ανατροφής, διαπαιδαγώγησης, αλλά και 

πολιτισμού, αθλητισμού, καλλιτεχνικής παιδείας, ενισχυτικής διδασκαλίας σε παιδιά δεκάδων χιλιάδων 

οικογενειών  ανέργων, εργαζόμενων χαμηλόμισθων. 
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 Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

 

1. Με ποιον τρόπο σκοπεύουν να διασφαλίσουν τη συμμετοχή, όσο το δυνατόν περισσότερων 

παιδιών, στα ΚΔΑΠ του Νομού Ηρακλείου; 

2. Με ποιον τρόπο, σκοπεύουν να διασφαλίσουν την υλοποίηση των vouchers των παιδιών  

στους Παιδικούς και Βρεφικούς σταθμούς, καθώς και στα ΚΔΑΠ ΑμεΑ του Νομού Ηρακλείου; 

  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αγαθοπούλου Ειρήνη Ελένη  

Αθανασίου Αθανάσιος (Νάσος) 

Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος  

Βέττα Καλλιόπη 

Γκαρά Αναστασία (Νατάσα) 

Γκιόλας Ιωάννης 

Ηγουμενίδης Νίκος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Καλαματιανός Διονύσιος-Χαράλαμπος 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Κόκκαλης Βασίλειος  

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Ξανθός Ανδρέας 

Ξενογιαννακοπούλου Μαρία-Ελίζα (Μαριλίζα) 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Σπίρτζης Χρήστος 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος  

Τσίπρας Γεώργιος 

Φάμελλος Σωκράτης  



Φίλης Νικόλαος 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Χρηστίδου Ραλλία 

 




